

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT5059940

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT	
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME	
CONVEYING PARTY DATA		
	Name	Execution Date
	SENSILE PAT AG	06/21/2017
RECEIVING PARTY DATA		
Name:	SENSILE MEDICAL AG	
Street Address:	SOLOTHURNERSTRASSE 235	
City:	OLTEN	
State/Country:	SWITZERLAND	
Postal Code:	CH-4600	
PROPERTY NUMBERS Total: 1		
	Property Type	Number
	Application Number:	14908572
CORRESPONDENCE DATA		
Fax Number:	(352)372-5800	
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>		
Phone:	3523758100	
Email:	fce@slepatents.com	
Correspondent Name:	FRANK C. EISENSCHENK, PH.D.	
Address Line 1:	P.O. BOX 142950	
Address Line 4:	GAINESVILLE, FLORIDA 32614-2950	
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	R.C.175	
NAME OF SUBMITTER:	FRANK C. EISENSCHENK, PH.D.	
SIGNATURE:	/FRANK C. EISENSCHENK/	
DATE SIGNED:	07/20/2018	
Total Attachments: 4		
source=2MM0014#page1.tif		
source=2MM0014#page2.tif		
source=2MM0014#page3.tif		
source=2MM0014#page4.tif		

Register of commerce of Canton Solothurn

Identification number	Legal status	Entry	Cancelled	Carried From:	On:	
CH-113.513.114	Limited or Corporation	10.12.2008				1
All data						
In	Ca	Buisness name				
0	4	Sensile Pat AG				
0	4	(Sensile Pat SA) (Sensile Pat Ltd)				
4		Sensile Medical AG				
4		(Sensile Medical SA) (Sensile Medical Ltd)				
In	Ca	Share capital (CHF)	Paid in (CHF)	Shares	In	Ca
0	2	100'000.00	100'000.00	1'000 nominal shares of CHF 100.00	1	8
2	4	166'200.00	166'200.00	1'662 nominal shares of CHF 100.00	8	
4	6	195'529.40	195'529.40	19'552'940 nominal shares of CHF 0.01		
6		8'195'529.40	8'195'529.40	819'552'940 nominal shares of CHF 0.01		
In	Ca	Company address				
1	8	Fabrikstrasse 10				
		4614 Hügendorf				
8		Solothurnerstrasse 235				
		4600 Olten				
In	Ca	Purpose				
0	4	Marketing, registration and commercialization of IP especially but not exclusively of products that are used in the medical sector, in particular patents, patent rights and trademark rights in such products and the acquisition and issuance of licenses under those rights. May participate in other companies to establish subsidiaries at home and abroad and also undertake all legal actions that may bring the end of the Company in giving particular guarantees to related companies.				
4		Development, manufacture and marketing of products that are used in the medical sector as well as in the Medtech sector, Marketing, registration and commercialization of IP especially but not exclusively of products that are used in the medical and/or Medtech sector, in particular patents, patent rights and trademark rights in such products and the acquisition and issuance of licenses under those rights. May participate in other companies at home and abroad to acquire, exploit, manage and dispose of land, to establish branches and subsidiaries at home and abroad and also undertake all legal actions that may achieve the aims of the Company or which are suitable to promote their development or that of the companies of the group, also to participate in group financing, in particular by granting their direct or indirect partners or other companies of the group loans or to guarantee for their liabilities to third parties, guarantees or other securities of all kinds even if these loans or securities are in the exclusive interest of their direct or indirect partners or other companies of the group and guaranteed free of charge.				
In	Ca	Remarks				
0		The transferability of nominal shares is restricted in accordance with the Articles of Incorporation				
1		Communications to shareholders have to be sent by letter to the addresses listed in the share register.				
2		Ordinary capital increase in cash of CHF 72,600.00, for which 6 nominal shares at CHF 100.00, and by offsetting three claims totaling CHF 7,937,600.00, for which 656 nominal shares are issued at CHF 100.00				
6		Ordinary capital increase by offsetting three claims totaling CHF 7,234,295.03 and in cash of CHF 765'704.97, for which 800'000'000 nominal shares are issued at CHF 0.01				
In	Ca	Other addresses				
In	Ca	Date of the acts				
		1 09.12.2008				
		2 04.07.2011				
		3 29.09.2015				
		4 13.06.2017				
		4 13.06.2017				
		6 21.07.2017				
		8 21.11.2017				
In	Ca	Qualified facts				
4		Merger: Acquisition of the assets and liabilities of "Sensile Holding AG", in Baar (CHE-101.291.094), according to merger agreement dated May 3, 2017 and balance sheet of 31.12.2016. Assets of CHF 18'183'537.00, among which a part of the shares of the acquiring company and liabilities (debt capital) of CHF 13'381'871.00 are transferred to the acquiring company. The acquiring and the transferring company have a capital loss. According to confirmation of the approved audit experts, rankings are at least in the range of the half capital loss of the two companies. The share capital is further to the merger increased by CHF 29'329.40. The shareholders of the acquiring company receive, in addition to their own shares acquired on the occasion of the merger, 2,932,940 registered shares at CHF 0.01				
In	Ca	Official publication				
		0 SOGC (Swiss Official Gazette of Commerce)				

PATENT

REEL: 046412 FRAME: 0198

Vis	Ref	Journal	Date	SOGC	SOGC Date	Page/Id	Vis	Ref	Journal	Date	SOGC	SOGC Date	Page/Id
	0	(Transfer seat)		(Transfer seat)				5	2782	27.06.2017	125	30.06.2017	3614257
	1	4986	10.12.2008	244	16.12.2008	22/4784066		6	3170	21.07.2017	143	26.07.2017	3666923
	2	2626	05.07.2011	131	08.07.2011	6245220		7	3903	26.09.2017	189	29.09.2017	3780713
	3	4025	30.09.2015	192	05.10.2015	2407939		8	4610	22.11.2017	230	27.11.2017	3893493
	4	2578	16.06.2017	118	21.06.2017	3593215		9	4727	30.11.2017	236	05.12.2017	3909831

In	Mo	Ca	Personal Data	Function	Signature
0			Conradi, Erwin, German nationality, in Risch	president of the Board of Directors	single signature
0		3m	Zehnder, Benno, from Birmenstorf AG, in Remetschwil	member of the board of directors	single signature
0		3	Acton Revisions AG, in Zug, (CH-170.3.006.941.1)	auditor	
			Zehnder, Benno, from Birmenstorf AG, in Oberägeri	member of the board of directors	single signature
5			Brandt, Derek, from Basel, in Oberdorf (BL)	manager	joint signature at two
5			Birkmann, Lars, German nationality, in Oberbuchsiten		joint signature at two
5		9	Thode, Frank Erich, German nationality, in Freienbach		joint signature at two
5			De Haan, Sandra, German nationality, in Regensdorf		joint agent signature at two
5			Hartlep, Andreas Werner Manfred, German nationality, in Zürich		joint agent signature at two
7			Corpataux, Roger Eduard, from Giffers, in Niederweningen		joint agent signature at two

Balsthal, 17.07.2018

The above information is given without commitment and has no legal effect. Only the official company record (extract) issued and certified by the commercial register of Solothurn and published in the Swiss Commercial Gazette is legally binding.



Handelsregisteramt des Kantons Solothurn

Firmennummer	Rechtsnatur	Eintragung	Löschung	Übertrag von: auf:	1
CHE-113.513.114	Aktiengesellschaft	10.12.2008			



Alle Eintragungen

Ei	Lö	Firma	Ref	Sitz
0	4	Sensile Pat AG	0	bisher: Baar
0	4	(Sensile Pat SA) (Sensile Pat Ltd)	1	Hägendorf
4		Sensile Medical AG	8	Olten
4		(Sensile Medical SA) (Sensile Medical Ltd)		

Ei	Lö	Aktienkapital (CHF)	Liberierung (CHF)	Aktien-Stückelung	Ei	Lö	Domiziladresse
0	2	100'000.00	100'000.00	1'000 Namenaktien zu CHF 100.00	1	8	Fabrikstrasse 10
2	4	166'200.00	166'200.00	1'662 Namenaktien zu CHF 100.00			4614 Hägendorf
4	6	195'529.40	195'529.40	19'552'940 Namenaktien zu CHF 0.01	8		Solothurnerstrasse 235
6		8'195'529.40	8'195'529.40	819'552'940 Namenaktien zu CHF 0.01			4600 Olten

Ei	Lö	Zweck	Ei	Lö	weitere Adressen
0	4	Vermarktung, Registratur und Verwertung von Immaterialgüterrechten hauptsächlich aber nicht ausschliesslich von Produkten, die im Medizinalbereich verwendet werden, insbesondere von Patenten, Patentrechten und Markenschutzrechten an solchen Produkten sowie Erwerb und Erteilung von Lizenzen unter solchen Rechten. Kann sich an anderen Unternehmungen beteiligen, Tochtergesellschaften und Zweigniederlassungen im In- und Ausland errichten und ausserdem alle Rechtshandlungen vornehmen, die der Zweck der Gesellschaft mit sich bringen kann, insbesondere auch Garantien zugunsten von nahe stehenden Gesellschaften gewähren.			
4		Entwicklung, Herstellung und Vermarktung von Produkten, die im Medizinal- sowie im Medtech-Bereich verwendet werden, Vermarktung, Registratur und Verwertung von Immaterialgüterrechten hauptsächlich aber nicht ausschliesslich von Produkten, die im Medizinal- und/oder Medtech-Bereich verwendet werden, insbesondere von Patenten, Patentrechten und Markenschutzrechten an solchen Produkten sowie Erwerb und Erteilung von Lizenzen unter solchen Rechten. Kann sich an anderen Unternehmungen im In- und Ausland beteiligen, Grundstücke erwerben, verwalten und veräussern, Tochtergesellschaften und Zweigniederlassungen im In- und Ausland errichten und ausserdem alle Rechtshandlungen vornehmen, die der Zweck der Gesellschaft mit sich bringen kann oder die geeignet sind, ihre Entwicklung oder diejenige von Gruppengesellschaften zu fördern, ferner an Konzernfinanzierungen teilnehmen, insbesondere indem sie ihren direkten oder indirekten Gesellschaftern oder anderen Konzerngesellschaften Kredite gewährt oder für deren Verbindlichkeiten gegenüber Dritten Garantien, Bürgschaften oder andere Sicherheiten aller Art gewährt, auch wenn diese Kredite oder Sicherheiten im ausschliesslichen Interesse ihrer direkten oder indirekten Gesellschaftern oder anderer Konzerngesellschaften liegen und unentgeltlich gewährt werden.			

Ei	Lö	Bemerkungen	Ref	Statutendatum
0		Die Übertragbarkeit der Namenaktien ist nach Massgabe der Statuten beschränkt.	1	09.12.2008
1		Mitteilungen an die Aktionäre erfolgen durch Brief an die im Aktienbuch verzeichneten Adressen.	2	04.07.2011
2		Ordentliche Kapitalerhöhung in bar von CHF 72'600.00, wofür 6 Namenaktien zu CHF 100.00, und durch Verrechnung von drei Forderungen von total CHF 7'937'600.00, wofür 656 Namenaktien zu CHF 100.00 ausgegeben werden.	3	29.09.2015
			4	13.06.2017
			4	13.06.2017
6		Ordentliche Kapitalerhöhung durch Verrechnung von drei Forderungen von total CHF 7'234'295.03 und in bar von CHF 765'704.97, wofür 800'000'000 Namenaktien zu CHF 0.01 ausgegeben werden.	6	21.07.2017
			8	21.11.2017



Handelsregisteramt des Kantons Solothurn

CHE-113.513.114	Sensile Medical AG	Olten	2
-----------------	--------------------	-------	---

Alle Eintragungen

Ei	Lö	Besondere Tatbestände	Ref	Publikationsorgan
4		Fusion: Übernahme der Aktiven und Passiven der "Sensile Holding AG", in Baar (CHE-101.291.094), gemäss Fusionsvertrag vom 03.05.2017 und Bilanz per 31.12.2016. Aktiven von CHF 18'183'537.00, unter denen sich ein Teil der Aktien der übernehmenden Gesellschaft befindet, und Passiven (Fremdkapital) von CHF 13'381'871.00 gehen auf die übernehmende Gesellschaft über. Die übernehmende und die übertragende Gesellschaft weisen einen Kapitalverlust auf. Gemäss Bestätigung des zugelassenen Revisionsexperten liegen Rangrücktritte mindestens im Umfang des hälftigen Kapitalverlustes beider Gesellschaften vor. Das Aktienkapital wird infolge Fusion um CHF 29'329.40 erhöht. Die Aktionäre der übertragenen Gesellschaft erhalten nebst den anlässlich der Fusion erworbenen eigenen Aktien 2'932'940 Namenaktien zu CHF 0.01.	0	SHAB

Ze	Ref	TR-Nr	TR-Datum	SHAB	SHAB-Dat.	Seite / Id	Ze	Ref	TR-Nr	TR-Datum	SHAB	SHAB-Dat.	Seite / Id
	0	(Sitzverlegung)			(Sitzverlegung)		5		2782	27.06.2017	125	30.06.2017	3614257
	1	4986	10.12.2008	244	16.12.2008	22 / 4784066	6		3170	21.07.2017	143	26.07.2017	3666923
	2	2626	05.07.2011	131	08.07.2011	6245220	7		3903	26.09.2017	189	29.09.2017	3780713
	3	4025	30.09.2015	192	05.10.2015	2407939	8		4610	22.11.2017	230	27.11.2017	3893493
	4	2578	16.06.2017	118	21.06.2017	3593215	9		4727	30.11.2017	236	05.12.2017	3909831

Ei	Ae	Lö	Personalangaben	Funktion	Zeichnungsart
0			Conradi, Erwin, deutscher Staatsangehöriger, in Risch	Präsident des Verwaltungsrates	Einzelunterschrift
0	3m		Zehnder, Benno, von Birmenstorf AG, in Remetschwil	Mitglied des Verwaltungsrates	Einzelunterschrift
0			Acton Revisions AG, in Zug (CH-170.3.006.941-1)	Revisionsstelle	
	3		Zehnder, Benno, von Birmenstorf AG, in Oberägeri	Mitglied des Verwaltungsrates	Einzelunterschrift
5			Brandt, Derek, von Basel, in Oberdorf (BL)	Geschäftsführer	Kollektivunterschrift zu zweien
5			Birkmann, Lars, deutscher Staatsangehöriger, in Oberbuchsitzen		Kollektivunterschrift zu zweien
5	9		Thode, Frank Erich, deutscher Staatsangehöriger, in Freienbach		Kollektivunterschrift zu zweien
5			De Haan, Sandra, deutsche Staatsangehörige, in Regensdorf		Kollektivprokura zu zweien
5			Hartlep, Andreas Werner Manfred, deutscher Staatsangehöriger, in Zürich		Kollektivprokura zu zweien
7			Corpataux, Roger Eduard, von Giffers, in Niederweningen		Kollektivprokura zu zweien

Balsthal, 17.07.2018 10:55

Diese Internet Information aus dem kantonalen Handelsregister hat mangels Originalbeglaubigung keinerlei Rechtswirkung und erfolgt ohne Gewähr.